
Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Wolthers over groen aan het 
Wandelpad

Vraag: 
kan de groenstrook aan het Wandelpad gewoon de groenstrook met bomen blijven? 

Toelichting:
In plaats van minder groen is er behoefte aan het instandhouden van het bestaande groen en 
noodzaak voor meer groen. Zeker in de de Vitusbuurt (Klein Rome). Dit is een van de meest 
versteende buurten. Het spaarzame groen is te vinden aan het Wandelpad. Een groenstrook 
met daarin tot voor enkele jaren prachtige kastjebomen. Door de kastanje-ziekte verdwenen 
enkele bomen. Moeraseiken namen de plek in. Maar nu zouden die bomen moeten wijken 
voor de aanleg van een voetpad. Terwijl er een voetpad beschikbaar is aan de kant van de 
woningen. Dit voldoet prima.  

Bovendien is in de nota voor de HOV  'Besluitvorming van het voorkeurstracé'  (2010) is de 
belofte gedaan dat de groenstrook intact blijft. 

Democraten Hilversum
Edwin Göbbels



Uit de nota HOV  'Besluitvorming van het voorkeurstracé'  (2010)



2005  volle Kastanjebomen



beeld uit 2020 met moeraseiken (en kaalslag tussen het spoor)


